

Our ref.: C-13929-190822-COMP/OUT

1 October 2022

Dear Customer,

Bright Smart Forex Limited ("BSFL") Confirmation of Renewal of Standing Authority according to the Securities and Futures (Client Money) Rules Section 8(3)

Customer Service hotline: (852) 2537 1371

General Line: (852) 2532 7888 Fax: (852) 2525 8618

www.bsgroup.com.hk

We refer to the letter sent to you earlier regarding the Notice of Renewal of Standing Authority in relation to Client Money.

Since no objection or revocation has been received from you with regard to renewal of the standing authority; and pursuant to Section 8(3) of the Securities and Futures (Client Money) Rules, we hereby confirm that your standing authority is renewed automatically for the period from 1 October 2022 to 30 September 2023 on the same terms and conditions.

In case of any queries, please call our Customer Service Hotline at 25 371 371.

Yours faithfully,

Legal and Compliance Department Bright Smart Forex Limited

<u>耀才環球外匯有限公司("耀才外匯")</u> 根據證券及期貨(客戶款項) 規則第 8(3)條之常設授權續期確認

本公司較早前已向 閣下發出有關客戶款項之常設授權的續期通知。

鑑於本公司並沒有收到 閣下反對或撤銷有關常設授權的續期,本公司現根據《證券及期貨(客戶款項)規則》第8(3)條,致函通知 閣下的常設授權將按該常設授權指明的相同條款及條件自動續期一年,為期由2022年10月1日至2023年9月30日為止。

如有垂詢,歡迎致電客戶服務熱線 25 371 371。

法規部 耀才環球外匯有限公司

2022年10月1日